

Home Movie Night at the Storefront Library

Dec 5, Saturday, 5:00pm - 8:00pm

A free event at
the Storefront Library
640 Washington St
(between Essex and Beach)



一个在唐人街
店面图书馆的
免费活动



This special event is brought to you by the Boston hosts of the annual nationwide Home Movie Day. Home Movie Day celebrates amateur film by inviting people to bring their films to be screened. We will show film on super 8, 8mm, and 16mm, as well as DVD and VHS (limit 5 minutes, and tapes must be cued ahead of time). Local film archivists will be on hand to discuss home movie preservation. If you don't have films to show, come down and watch someone else's! Check-in with your films at 5pm; Films will screen 6-8pm. Refreshments provided. For more information, contact Amy Sloper, Harvard Film Archive Assistant Film Conservator at 617-496-8394, or asloper@fas.harvard.edu

家庭电影夜

12月5日, 星期六, 5:00PM - 8:00PM

本活动由家庭小电影日波士顿放映区提供, 我们请大家把自己拍摄的家庭电影拿到本馆放映。本馆有8mm, 16mm映带放映设备, 以及VHS和DVD, 限5分钟或以下的电影。影片存放的专业人员也会在场讲授保存家庭电影的方法。观众不需自带电影, 来捧场也可以! 想放映的观众请在当日5点前把放映媒体交给工作人员, 影片6点开始播放, 有免费简单茶点供应。如有问题或咨询, 请发电子邮件给 Amy Sloper (asloper@fas.harvard.edu), Harvard Film Archive Assistant Film Conservator, 或致电617-496-8394 (英文)。

STOREFRONT LIBRARY.ORG 唐人街店面圖書館

The Storefront Library is a temporary library in donated commercial space in Boston's Chinatown. The community has been without a library since 1956. By visiting the Storefront Library, you can show your support for the development of a future, permanent library branch in the neighborhood.

唐人街店面图书馆是一个临时的图书馆, 位于唐人街一个捐赠的商业位置。从1956年开始唐人街社区就欠缺一个图书馆。唐人街店面图书馆这个项目就是为了 在这个社区有一个永久的图书馆。请多来唐人街店面图书馆来支持这个未来的发展。